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3carta de l’alcalde

Podeu fer-nos arribar els vostres comentaris a comunicacio@ajllavaneres.cat i 
etiquetar les vostres fotos i missatges a les xarxes amb #Llavaneres

carta de 
l’alcalde

 El 17 de juny vaig complir el meu primer 
any com a alcalde de Sant Andreu de 
Llavaneres. Durant aquests 365 dies al 
capdavant del govern municipal, he tingut 
tres prioritats: La primera, treballar per 
una vila més inclusiva, més integradora, 
més accessible i més amable. La segona, 
escoltar tothom, ser l’alcalde de tots i 
de totes. La tercera, liderar i impulsar els 
nostres compromisos electorals i fer-ho 
sumant sinergies; només avancem su-
mant. No són reptes senzills, però són 
el punt de partida de tota la resta: la 
meva visió de model de poble.

 Ha estat un any intens en què hem 
posat les bases del projecte d’urbanit-
zació de l’entorn de la zona esportiva 
municipal. Juntament amb els tècnics, 
hem definit els nous espais per a la 
pràctica esportiva, que completaran 
l’oferta actual integrada pel pavelló i pel 
camp de futbol. Una de les obres que 
ja hem finalitzat és la renovació de la 
canonada d’Aigües Ter Llobregat (ATLL) a 
Rocaferrera. Ara estem enllestint també 
la reforma de la xarxa d’aigua que puja 
des del passeig de la Riera cap a Mare 
de Déu de Montserrat i l’avinguda de 
Sant Andreu. Dues grans obres amb 
un objectiu clar: actualitzar la xarxa per 
evitar pèrdues d’aigua i millorar el servei 
d’abastament.

 En aquest període hem iniciat les obres 
de les dues promocions d’Habitatge 
de Protecció Oficial que construirem a 
Llavaneres al llarg d’aquest mandat. La 
primera és ‘Els Ametllers’, de l’avinguda 
de Sant Andreu, dotada de 43 pisos. La 
segona està en marxa a Can Rivière;  s’hi 
construiran vuit habitatges. Les persones 
interessades a accedir a les promocions 
d’HPO han d’inscriure’s al Registre de sol-
licitants de la Generalitat. Pròximament, 
informarem dels processos d’adjudicació 

Primer 
aniversari

i de quins seran els requisits fixats per 
poder ser adjudicataris d’un dels pisos. 
Ho explicarem tot en el web municipal, 
https://ajllavaneres.cat/hpo.

 Mantenir activa la comunicació amb 
els veïns de Llavaneres és un altre dels 
nostres reptes. Per això hem instal·lat 
dues pantalles amb tecnologia led, una 
a l’avinguda de Sant Andreu i l’altra a 
tocar de l’estació de Renfe, i properament 
activarem un tòtem informatiu a la plaça 
de la Vila. També estem treballant en una 
aplicació per a mòbils que facilitarà molt 
els tràmits amb l’Ajuntament.

 Gràcies a les pluges d’aquesta prima-
vera, estem vivint un estiu amb menys 
sequera però amb la calor de sempre. 
Des del consistori tornem a oferir els 
espais municipals com a refugis climàtics: 
la Biblioteca, el Casal de la Gent Gran, 
l’OAC de la casa de la vila i Ca l’Alfaro, a 
més, evidentment, de la Piscina Municipal, 
que aquest any ofereix un abonament a 
un preu molt reduït, només 20 euros per 
a tota la temporada per a les persones 

empadronades a Llavaneres. També hi 
ha una tarifa reduïda de 12 euros per a 
diversos col·lectius.

 Acabem de tancar la Festa Major de 
La Minerva i esperem que n’hagueu 
gaudit molt. Ha estat molt participativa 
i s’ha viscut amb alegria i civisme. Com 
a alcalde, he gaudit de moments molt 
especials aquests dies, però permeteu-me 
que en destaqui un: el passat 22 de juliol 
vaig acompanyar el conseller de Salut 
en l’acte inaugural de l’ampliació del 
CAP, una fita històrica que és doblement 
important, ja que, d’entrada, dotem el 
centre de nous espais i el convertim en 
un equipament modern i adaptat a les 
noves necessitats sanitàries i, en segon 
lloc, el dediquem a la memòria de Manoli 
Marco, que en va ser cap d’Infermeria. 
Gràcies Manoli per tant: el teu llegat és 
més present que mai!

Bon estiu!
Àlex Neira Marí

Alcalde

Àlex Neira amb el marit i els fills de Manoli Marco a la inauguració del CAP
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 El conseller de Salut, Manel Balcells, 
va inaugurar dilluns 22 de juliol, acom-
panyat de l’alcalde de Llavaneres, Àlex 
Neira, i de la regidora de Salut Pública, 
Àngels Solà, les obres d’ampliació del 
Centre d’Atenció Primària (CAP) de 
Llavaneres. S’han guanyat uns 600 
metres quadrats, amb la qual cosa 
s’arriba a duplicar la superfície de 
l’equipament antic i s’aconsegueixen 
tretze noves consultes. Amb aquestes 
obres s’ha adaptat un centre del 1995 
a les noves necessitats de l’atenció 
primària. A l’acte, no hi va faltar la 
família de Manoli Marco. L’equipament 
s’ha rebatejat oficialment com a CAP 
Sant Andreu de Llavaneres-Manoli 
Marco, en homenatge pòstum a qui 
en va ser cap d’Infermeria i referent 
de tota l’àrea de Salut. En l’acte inau-
gural, després d’una visita al centre 
per part de les autoritats, es va donar 
pas a la jornada de portes obertes per 
a la ciutadania.

L’ampliació
Al CAP de Llavaneres, s’hi han 

construït dos edificis annexos que es 
connecten amb un nou nucli d’escala 
i amb un ascensor. L’ampliació suposa 
un creixement de 661,24 m² que, 
afegits als 631,11 m² actuals, suma 
una superfície construïda de 1.292,65 
m². A la planta baixa, s’hi han ubicat 
set consultes noves, així com la sala 
d’espera, l’aula d’educació sanitària, 
un magatzem, els serveis i els vesti-
dors. Les consultes tenen orientació 
cap a la façana nord. Pel que fa a la 
sala d’espera, s’ha situat davant d’un 
nou pati interior enjardinat. A la pri-
mera planta, hi ha sis consultes amb 
sala d’espera, serveis per als usuaris 
i dependències de l’àrea administra-
tiva, com ara la sala polivalent, per a 
grups, reunions, etc., i els vestidors 
de personal. Totes les estances tenen 
il·luminació i ventilació naturals.

A la coberta de l’edifici, s’hi han 
instal·lat panells fotovoltaics i unitats 
d’aerotèrmia, una aposta per aconse-
guir un equipament energèticament 
autosuficient, que podrà funcionar 
bona part de l’any de manera passiva, 

gràcies també a un bon aïllament, a 
la ventilació natural creuada entre 
façanes i patis, a la forma arquitec-
tònica i a l’orientació. L’ampliació del 
centre sanitari s’ha fet en una part de 
l’espai que ocupava l’antiga Escola 
Labandària. A l’octubre del 2022 es 
van enderrocar les aules i les obres 
van començar al setembre del 2023.

Atenció a les 3 Viles
L’ampliació d’aquest CAP ha suposat 

una inversió d’1,7 milions d’euros, 
finançada pel Servei Català de la Salut 
amb Fons Europeus REACT. Ubicat 
al passeig de Jaume Brutau, és un 
centre gestionat per l’Institut Català 
de la Salut. Atén la població adulta i 
pediàtrica resident a l’Àrea Bàsica de 
Salut (ABS) de Llavaneres, juntament 
amb els consultoris locals de Caldes 
d’Estrac, Sant Vicenç de Montalt 
i Montalparc. L’equip humà (amb 
professionals de medicina de família, 
pediatria, infermeria, odontologia, 
treball social i atenció al ciutadà) s’ha 
reforçat amb la incorporació de nous 
rols, com són el referent de benestar 
emocional i els professionals de nutrició, 
fisioteràpia i higiene dental.

El conseller de Salut inaugura l’ampliació del 
CAP sant andreu de Llavaneres-Manoli Marco
L’equipament s’ha rebatejat com a homenatge pòstum a qui en va ser cap d’Infermeria

L’acte inaugural amb el conseller de Salut

Manoli Marco, ‘in memoriam’

 Infermera de professió i per 
vocació, va treballar al CAP de 
Llavaneres des de 1998. En 
va ser un referent, no només 
com a coordinadora de l’àrea 
d’Infermeria del centre sinó 
pel seu caràcter: treballadora, 
lluitadora i amb vocació de 
servei. Nascuda el 15 de juny 
de 1957 a Saragossa, es va di-

plomar en Infermeria i va començar a exercir la professió 
el 1977 a Tarragona. Posteriorment, va posar en marxa 
el Banc de Sang de l’Hospital Germans Trias i Pujol de 
Badalona i va exercir d’adjunta a la direcció d’Infermeria 
durant 6 anys al barri de Sant Roc d’aquesta ciutat. El 
15 de desembre de 1998 es va inaugurar el CAP de Lla-
vaneres i Marco va ser nomenada adjunta a la direcció. 
Manoli Marco va morir el maig de 2021, als 63 anys, víc-
tima d’una greu malaltia. La proposta de canvi de nom 
es va aprovar per unanimitat en el ple de l’11 de juny, en 
presència de la família Bastida Marco, i es va traslladar a 
la direcció general d’Atenció Primària de l’Àrea Metropo-
litana Nord, que en va ratificar l’acord.  En paraules de 
l’alcalde, Àlex Neira, Marco va ser un “referent per al 
poble, un exemple de vocació, de servidora pública”.
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500 participants i vint modalitats 
esportives, les xifres de les 
Olimpíades Populars 2024

 Llavaneres va tancar, diumenge 
7 de juliol, les desenes Olimpíades 
Populars. Unes 350 persones van 
aplegar-se al parc de Ca l’Alfaro per 
assistir a la cerimònia de cloenda, un 
comiat festiu i participatiu de nou 
dies de fer esport i de fer poble, barri 
a barri. L’Ajuntament de Llavaneres 
reitera l’agraïment al personal de la 
Regidoria d’Esports, als voluntaris 
de la Comissió Olímpica, als clubs i a 
les entitats, així com a les empreses i 
als comerços locals, per fer possible 
aquest gran esdeveniment esportiu i 
social. Les Olimpíades Populars 2024 
de Llavaneres han reunit, durant nou 
dies, del 28 de juny al 7 de juliol, prop 
de 500 esportistes, i vint modalitats 
esportives. Les competicions estaven 
pensades per a esportistes a partir de 
dos anys i sense límit d’edat, i també 
per a persones amb diversitat funcional. 
Una gran festa de l’esport!

Nou dies intensos 
Llavaneres va inaugurar divendres 

28 de juny la desena edició de les 
Olimpíades Populars. Tot el poble va 
fer pinya en una cerimònia inaugural 
molt emocionant, que obria nou dies 
de competicions. Com és tradició, 
la deessa va arribar per mar amb la 
flama, acompanyada en aquest cas 
per l’equip de rem del CN El Balís, i 
va lliurar el foc olímpic als esportistes 
i clubs perquè pugessin la torxa pel 
passeig de la Riera, amb el suport de 
la Policia Local i de l’ADF Serralada 
de Montalt. Mentrestant, el públic 
va poder gaudir d’actuacions de 
dansa i patinatge al parc del Primer 
d’Octubre, gràcies a la col·laboració 
de Gim Llavaneres, CPA Llavaneres, 
Esperit de Joventut i Escenika Aca-
demia. L’encesa del peveter va anar 
a càrrec de Joan Rodríguez, un veí 
del poble que ha participat en la 
majoria de les Olimpíades Populars 
de Llavaneres. 

Tal com va assegurar l’alcalde, 
Àlex Neira, després de l’encesa del 
peveter: “Les Olimpíades són un 
gran mèrit col·lectiu. Competim, 
amb respecte, i sobretot construïm, 
barri a barri, el poble fort i unit que 
volem”. I aquest ha estat, justament, 

l’esperit de les Olimpíades Populars 
2024 de Llavaneres, que es tanquen 
amb nota i havent fet possible tres 
grans reptes: la implicació de tot el 
teixit esportiu local, l’esportivitat en 
totes les competicions i la capacitat 
d’aquest esdeveniment d’enfortir la 
comunitat.

Com és tradició, la competició es 
va organitzar a través dels set barris 
de Llavaneres: Can Sans; Sant Pere i 
El Balís; Montalt, Catà i Grup Betlem; 
Centre; Avall, Matas i Ca n’Amat; 
Canafort i El Puntó i Bell-Aire i Amet-
llareda. A cada barri es va atribuir 
un color concret que els esportistes 
lluïen a la samarreta. Per equips, es va 
poder triar entre bàsquet 3x3, cursa 
d’orientació, futbol 7, futbol sala, 
pàdel surf i jocs adaptats. Per parelles, 
els esports van ser bàsquet two-ball, 
caiac, caminada nocturna i pàdel. 
Individualment, es va oferir atletisme, 
bicicleta de muntanya, crossfit, cursa 
d’obstacles, dòmino, escacs, handbol, 
lluita, natació, patinatge, petanca, pitch 
and putt i tennis taula. En total, 20 
especialitats esportives diferents, que es 
van disputar en diferents instal·lacions 
i espais municipals: Camp de Futbol 
Municipal, Pavelló Municipal, Casal 
de la Gent Gran, passeig de Jaume 
Brutau, Institut Llavaneres, plaça de 
la Vila, parc de la Llorita, parc de Ca 
l’Alfaro, Pàdel Park Llavaneres, parc de 
Sant Pere, Escola de Golf HCP1, Club 
Nàutic El Balís i la Piscina Municipal.

Festa de cloenda
Les Olimpíades es van tancar diu-

menge 7 de juliol amb una gran festa 
de cloenda al parc de Ca l’Alfaro, que 
va comptar amb la participació dels 
Batubanyuts. A més, l’organització 
va lliurar les medalles d’algunes de 
les competicions i es va fer sorteig 
de regals, gràcies a la col·laboració 
dels comerços i de les empreses de 
la vila. En els parlaments de cloen-
da, l’alcalde, Àlex Neira, i el regidor 
d’Esports, Carles Canals, van donar 
novament les gràcies a tothom per la 
col·laboració, l’esforç i la implicació 
demostrats aquests dies i durant 
els mesos previs de preparació de 
l’esdeveniment.
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 El ple de l’Ajuntament va aprovar inicialment, 
en la sessió de dimarts 25 de juny, les bases per 
a l’atorgament d’un nou ajut de 100 euros per a 
les famílies del poble que tinguin fills escolaritzats 
a primària en centres de Llavaneres. Aquests ajuts 
s’atorgaran a partir del mes de setembre vinent, de 
cara a l’inici del proper curs escolar. La proposta va 
rebre el suport del PSC, el PP, Acord per Llavaneres, 
Junts per Llavaneres i del regidor no adscrit Oriol Gi-
ralt. Hi van votar en contra ERC i Movem Llavaneres.

 El Llibre d’estil de l’Ajuntament de Llavaneres ja es pot 
consultar digitalment a ajllavaneres.cat/llibredestil. La 
primera edició del llibre es va presentar coincidint amb 
l’acte de bateig de la Biblioteca Municipal Font i Daniel, 
el 19 de març de 2023. L’objectiu de digitalitzar aquest 
recurs lingüístic és fer-lo més accessible tant per al personal 
municipal com per als veïns de Sant Andreu de Llavaneres, 
a qui convidem a fer-ne ús. La voluntat és que sigui una 
eina que traspassi l’administració i quedi a disposició dels 
llavanerencs per a què la puguin consultar i sigui un suport 
més per resoldre dubtes lingüístics. 

Ajut de 100 euros per a famílies 
amb fills que cursin primària a 
Llavaneres

Publicació de la versió digital del 
Llibre d’estil de Llavaneres

actualitat municipal 

Homenatge a Lluís 
Albertí, arxiver 
municipal durant més 
de vint anys

El ple posa 
a debat el 
creixement 
urbanístic de 
Llavaneres

Junts per Catalunya, 
primera força en les 
Eleccions al Parlament

  El director del Museu de Llavaneres, Lluís 
Albertí, que ha estat arxiver municipal des 
del 6 de març de 2003, està oficialment 
jubilat. El consistori li va fer un comiat sor-
presa a primers de juny, el mateix dia que 
es jubilava, per agrair-li aquests més de vint 
anys de dedicació al municipi i de passió 
per la història i pel patrimoni locals. Dies 
després, en la inauguració de l’exposició de 
la Col·lecció Bassat al Museu de Llavaneres, 
que es pot visitar fins al 18 d’agost a Can 
Caralt, l’alcalde, Àlex Neira, va dedicar també 
unes paraules a Albertí com a homenatge i 
agraïment públics. Albertí s’ha jubilat, però 
continuarà vinculat al Museu. 

Jubilació del conserge de l’Escola Serena Vall 
Recentment, l’Ajuntament de Llavaneres 

també ha celebrat la jubilació del fins ara 
conserge de l’Escola Serena Vall, Joan Murcia, 
que feia deu anys que treballava al consistori. 
Murcia es va estrenar com a conserge de 
l’Escola Jaume Llull i poc temps després va 
canviar de centre. L’alcalde, Àlex Neira, va 
agrair-li els anys de servei al poble, en una 
recepció a la sala de plens, i va desitjar-li molta 
felicitat per a la nova etapa.

  El ple de l’Ajuntament de 
Llavaneres va posar a debat, 
dijous 4 de juliol, en una 
sessió extraordinària, tres 
punts sobre el futur creixe-
ment urbanístic del municipi. 
La sessió es va celebrar a 
petició dels grups munici-
pals de l’oposició, Movem 
Llavaneres, ERC Llavaneres 
i Junts per Llavaneres. Un 
debat molt intens, de més 
de dues hores de durada i 
en una sala de plens força 
concorreguda va confrontar 
la visió de model de poble 
de les forces polítiques amb 
representació municipal. Els 
tres punts de l’ordre del dia 
es van rebutjar amb els vots 
en contra dels tres partits 
que formen l’actual govern 
municipal, PSC, PP i Acord 
per Llavaneres; els vots a 
favor d’ERC, Junts i Movem, 
que n’eren els proposants, i 
amb l’abstenció del regidor 
no adscrit, Oriol Giralt.

Festes locals
Per altra banda, en el ple 

municipal celebrat el 28 de 
maig es van determinar les 
festes locals de Sant Andreu 
de Llavaneres per l’any 2025: 
21 de juliol de 2025, Festa 
Major de La Minerva, i 1 de 
desembre de 2025, Sant 
Andreu.

 Junts per Catalunya va aconseguir un 29,90% dels 
vots emesos a Llavaneres en la jornada electoral del 
12 de maig per escollir la composició del Parlament 
de Catalunya per als pròxims anys. Com a segona 
força i amb un 20,85% dels vots, es va situar el 
Partit dels Socialistes (PSC). La tercera posició va ser 
per al Partit Popular, que va aconseguir un 16,11% 
dels vots dels electors llavanerencs que van anar a 
votar. La participació va pujar lleugerament respecte 
de les anteriors eleccions catalanes, ara fa tres anys, 
i va aconseguir superar el 60%. A Llavaneres, el 
12 de maig, van anar a votar 5.151 electors, 549 
persones més que el 2021. 

El PSC, primera força a les Europees del 9 de juny
El PSC va ser la primera força de les Eleccions 

Europees d’aquest 9 de juny de 2024 a Llavaneres; 
en total va rebre 924 vots (24,18%). Com a segona 
força es va situar Junts UE, amb 891 vots (23,31%). 
El PP va ser la tercera força, amb 737 vots (19,28%), 
seguida d’ERC, que va obtenir 557 vots (14,57%); 
VOX, 232 vots (6,07%) i l’agrupació d’electors ‘Se 
acabó la fiesta’, 125 vots (3,27%). La participació 
del 9J a Llavaneres va ser d’un 44,59%; de les 
8.585 persones cridades a les urnes, van anar a 
votar 3.827 electors. L’abstenció es va situar en el 
55,40% dels votants. Respecte de les europees del 
2019, a Llavaneres, un 18,82% menys de persones 
va exercir el dret a vot.
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 Els Ajuntaments de Sant Andreu de Llavaneres 
i de Sant Vicenç de Montalt tenen a punt la 
programació del segon semestre del Forma’t 
2024. El cicle, que enguany arriba a la dotzena 
edició, compta amb el suport del consistori de 
Caldes d’Estrac. Aquest any s’aposta per una 
modalitat mixta de formació: hi haurà propostes
telemàtiques i d’altres de presencials per a aquells 
cursos més vivencials o amb una necessitat de 
suport per part dels formadors. De nou, les 3 
Viles uneixen esforços per presentar una oferta 
formativa que s’adreça a emprenedors, comer-
ciants, empresaris, joves i persones en recerca 
de feina o en actiu. Un ampli ventall de cursos 
i tallers per ajudar tots aquests col·lectius a 
millorar la seva formació i també per fer costat 
al teixit empresarial. 

El Forma’t 2024 es reprèn al setembre i, com 
durant el primer semestre, les activitats s’han 
programat en sis blocs temàtics: competències 
digitals, xarxes socials, eines per a la recerca de 
feina, l’emprenedoria i la selecció de personal, 
orientació i creixement personal, idiomes i 
formació professionalitzadora.

 L’alcalde de Llavaneres, Àlex Neira, i l’alcalde de Sant Vicenç de 
Montalt, Javier Sandoval, van signar un conveni de col·laboració 
per a la utilització conjunta de les borses de treball d’agents in-
terins de la Policia Local. Aquest conveni permet cobrir de manera 
temporal, amb la màxima urgència i per un procediment àgil, 
diferents necessitats de personal, com per exemple, les baixes 
que es produeixin als dos cossos locals.

A punt les propostes del 
segon semestre del Forma’t 
2024

Llavaneres i Sant Vicenç signen un conveni 
per compartir borses de treball d’agents de 
Policia Local

actualitat municipal 

La Brigada Jove 2024 es 
posa en marxa

 L’Ajuntament de Llavaneres ja té en marxa la Brigada Jove 2024. 
L’alcalde, Àlex Neira, els va donar la benvinguda l’1 de juliol. En 
formen part quatre joves i un supervisor. A més, el consistori va 
incorporar altres perfils a través del Pla Local d’Ocupació 2024. En 
concret, es reforcen les àrees d’Obres i Serveis municipals, Joventut 
i Igualtat, Noves Tecnologies, Serveis tècnics i l’Oficina d’Atenció 
al Ciutadà (OAC).

Quatre joves d’entre 16 i 20 anys es van estrenar a primers de 
juliol com a personal de la Brigada Jove 2024 de l’Ajuntament de 
Llavaneres. Van signar un contracte de cinc hores diàries, de tres 
mesos de durada, i es dediquen a donar suport a les àrees d’Obres, 
Serveis i Medi Ambient. També rebran formació en l’àmbit de la 
prevenció de riscos laborals, en la creació de currículum i en drets 
i deures laborals.

Es tracta d’un projecte molt consolidat a Llavaneres, que té un 
objectiu doble: generar ocupació juvenil i donar suport a la Brigada 
municipal. L’equip, format per quatre joves i un supervisor, duu a 
terme tasques de manteniment a l’espai públic de la vila, com ara 
condicionament del mobiliari urbà, eliminació de grafits o pintura 
de bancs, entre d’altres.

El programa, finançat per la Diputació de Barcelona, es va po-
sar en marxa dilluns 1 de juliol i s’enfoca a oferir als participants 
l’oportunitat de tenir una primera presa de contacte amb el món 
laboral. Els joves viuen en primera persona i durant tres mesos la 
responsabilitat i les obligacions pròpies d’un lloc de treball.

A més dels quatre joves de la Brigada Jove, el consistori va incorporar 
cinc altres persones a la plantilla a través del Pla Local d’Ocupació 
2024. Vuit de les places es financen amb el suport econòmic de la 
Diputació i les altres dues, a través de fons propis.

actualitat municipal 

Obertes les inscripcions 
al cicle ‘Forma’t en Salut’

 Ja estan obertes les inscripcions a les xerrades 
i tallers de cicle ‘Forma’t en Salut’. Ara per ara hi 
ha programada una xerrada i un taller que tindran 
lloc els mesos d’octubre i novembre. En concret 
són la xerrada ‘Ansietat i salut mental’, que es 
farà el 10 d’octubre, de 18 a 19.30 h, i el taller 
‘Higiene de la son’, que tindrà lloc els dies 17, 24 
i 31 d’octubre i 7 de novembre, de 18 a 19.30 
h. Totes les activitats es faran a la Biblioteca Font 
i Daniel de Sant Andreu de Llavaneres.

Les inscripcions es poden formalitzar al web 
municipal. Es recorda que les places són limita-
des. Els inscrits rebran un correu electrònic en 
què se’ls indicarà si tenen la plaça confirmada 
o bé si es troben en llista d’espera.
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SANT JOAN i SANT PERE

FESTA MAJOR DE LA 
MINERVA 2024

 La cantautora Clàudia 
Cabero protagonitza el 
Concert del Solstici

 Missa a l’església de Sant 
Pere

 La Flama del Canigó arriba 
a Llavaneres

Àlbums de fotos
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 Fins al 18 d’agost, el Museu de Llavaneres 
presenta l’exposició ‘Cares Pintades’, de 
la Col·lecció Bassat. Es tracta d’un conjunt 
eclèctic que integra l’obra de catorze 
artistes amb un denominador comú: són 
cares pintades, no són pròpiament retrats, 
sinó la representació del rostre humà al 
llarg de diferents dècades i, per tant, a 
través d’estils i plantejaments diferents.

La següent proposta també serà pic-
tòrica: del 6 al 29 de setembre, a Can 
Caralt, podrem gaudir de l’exposició 

El Museu de Llavaneres no s’atura a l’estiu Al juliol i a l’agost, 
‘Canri Estiueja!’

Magalí Datzira
Divendres, 2

Eric Clapton 
Tribute
Divendres, 9

Broadway Girl
Divendres, 16

Alba Pujals
Divendres, 23

XY
Divendres, 30

actualitat municipal 

El cicle ‘Nits a Massorrà’ omple de música els 
divendres d’agost de Llavaneres

  El cicle de concerts d’estiu de Llavaneres 
canvia d’escenari i de nom. El cicle s’ha 
rebatejat amb el nom de ‘Nits a Massorrà’ 
perquè els concerts s’oferiran en els jardins 
de la Casa de Cultura Massorrà. La propos-
ta, però, manté l’essència i el format de 
‘Can Caralt, obert per vacances’, que els 
darrers anys s’ha consolidat per la qualitat 
de les seves programacions. Seran cinc 
nits de música en directe, com sempre, els 
divendres d’agost i amb entrada gratuïta, 
ofertes per la Regidoria de Cultura i Festes, 

  És una jove con-
trabaixista, cantant i 
compositora barcelo-
nina. Amb llarga ex-
periència als escenaris, 
defensa una proposta 
amb segell personal 
que es basa en el jazz, 
però beu d’influències 
diverses, del funk al 
pop electrònic, dels 
sons més intimistes i 
mediterranis als ritmes 
urbans. Presenta el 
seu primer disc en so-
litari, ‘Des de la cuina’, 
basat completament 
en temes propis.

  És una formació 
liderada pel guitarrista 
i cantant Xavier Sora-
nells, que, a més de 
conèixer perfectament 
el repertori de Clap-
ton, també reprodueix 
a la perfecció el so de 
les seves guitarres i 
fins i tot els matisos 
de la seva veu. Si, a 
tot això, hi afegim una 
magnífica presència 
escènica, estem da-
vant d’un dels millors 
tributs, per no dir el 
millor, a Eric Clapton.

 Recital d’alguns dels 
mítics temes dels mu-
sicals més famosos de 
Broadway a càrrec de 
Gisela Villamayor a la 
veu i de Jordi Romero 
al piano. Oferiran des 
de les composicions 
més clàssiques fins 
a les més modernes, 
unides per un fil 
conductor dramàtic 
d’amor i desamor: 
‘The sound of music’, 
‘West Side Story’, 
‘Cats’, ‘Les Miséra-
bles’, ‘Grease’, ‘Funny 
girl’, i molts més! 

 Formada a Bar-
celona, Amsterdam 
i Nova York, la jove 
trombonista Alba 
Pujals s’ha revelat 
com una destacada 
figura emergent del 
jazz a Catalunya. Ha 
actuat a sales recone-
gudes arreu del món i 
ha compartit escenari 
amb músics de gran 
trajectòria. La intèr-
pret i compositora 
presenta el seu primer 
treball discogràfic, 
‘Apologia’ en format 
quintet’.

 XY són Laura 
Cruells, cantant, i 
Marçal Ayats, violon-
cel·lista, molt presents 
a l’escena musical 
catalana. Ofereixen 
unes cançons plenes 
d’artesania sonora, 
en què el violoncel i 
la veu propera que els 
caracteritza es fonen 
en una electrònica 
nova i elegant, creada 
amb dos instruments i 
que ofereix sonoritats 
delicades però trenca-
dores, amb una gran 
càrrega emocional.

que compta amb la col·laboració de l’Escola 
Municipal de Música Llavaneres.

Enguany s’ofereix un programa amb 
diverses propostes musicals, en què destaca 
l’actuació de Broadway Girl, fent home-
natge a alguns dels musicals més famosos 
de Broadway. També tindrem jazz amb 
Alba Pujals; el duet XY, amb una proposta 
creada únicament amb dos instruments, 
i Magalí Datzira, que presentarà el seu 
primer disc en solitari amb sons intimistes i 
mediterranis. Com és tradició, no hi faltarà 

el concert d’homenatge, que aquest any 
anirà a càrrec d’Eric Clapton Tribute.

A més, tres de les vetllades musicals 
comptaran amb actuacions de músics de 
l’Escola Municipal de Música Llavaneres. 
Serà els divendres 9, amb Nico Barón; 23, 
amb Martí Sánchez, i 30, amb Martina 
Peñuela, a partir de dos quarts de deu 
del vespre.

L’entrada als concerts del jardí de la Casa 
de Cultura Massorrà és gratuïta i hi haurà 
servei de bar.

‘Carles Castellví, pintura’, de l’artista 
guanyador del VI Concurs de Pintura i 
Escultura del Museu de Llavaneres. La 
mostra s’inaugurarà el 6 de setembre, 
a les 19.30 h.

Finalment i per estrenar la tardor, del 
4 d’octubre al 3 de novembre, el Museu 
presentarà l’obra escultòrica de Tomàs Bel. 
L’exposició, que s’inaugurarà el 4 d’octubre 
a les 19.30 h, s’organitza amb motiu del 
centenari del naixement de l’artista i del 
desè aniversari de la seva mort.

La programació d’estiu del Casal Jove 
inclou una àmplia varietat d’activitats, com 
ara tallers creatius i de cuina saludable, 
activitats esportives i refrescants i gimca-
nes i jocs tradicionals. A més, es duran a 
terme diverses sortides a parcs aquàtics i 
d’atraccions i una acampada jove. Aques-
tes activitats d’estiu estan especialment 
pensades per promoure l’oci saludable.

Inscripcions a les activitats, al web 
municipal.
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La Policia Local 
imparteix sessions 
d’educació viària a les 
escoles i a l’institut

Llavaneres estrena un 
punt d’autoreparació 
de bicicletes

La piscina municipal, 
a ple rendiment amb 
força novetats

 L’equip d’Educació Viària de la Policia 
Local de Llavaneres va impartir sessions 
informatives en els centres escolars de 
Llavaneres. La campanya es va iniciar 
el 18 de març entre els infants d’I5 i de 
1r de primària de l’Escola Serena Vall; 
també es van fer reunions a l’Escola 
Jaume Llull i a l’Institut Llavaneres.

Les sessions es van realitzar per cursos: 
els agents adaptaven els continguts 
en funció de l’edat dels alumnes que 
hi participaven. En aquestes xerrades, 
es va treballar la relació entre l’infant i 
l’agent de policia i també es van mostrar 
les principals eines policials, com ara 
l’emissora o la llanterna.

També se’ls va fer arribar consells 
perquè, en cas de perdre’s, els infants 
tinguin els recursos necessaris per tornar 
a casa. A més, es van explicar quines 
són les tasques de la Policia Local, es 
va ensenyar la moto que condueixen 
els agents i, finalment, es va obsequiar 
cada infant amb un petit regal.

 La Regidoria de Mobilitat ha instal·lat 
un Punt Bici a la zona verda del passeig 
de Jaume Brutau, a prop de l’entrada al 
parc de la Llorita. És un espai públic i gra-
tuït on els usuaris poden fer reparacions 
i tasques rutinàries de manteniment a la 
seva bicicleta, tot fent ús de les eines que 
hi tenen a la seva disposició. 

Nou pàrquing per a patinets elèctrics
La Regidoria de Mobilitat ha instal·lat un 

aparcament amb carregador per a patinets 
elèctrics a la Biblioteca Font i Daniel. Els 
usuaris de la biblioteca poden estacionar 
de manera segura el patinet i, al mateix 
temps, recarregar-lo de franc.

 La piscina municipal de Llavaneres ja 
funciona a ple rendiment i així ho farà 
fins al 8 de setembre. Una de les novetats 
és l’entrada en vigor d’una tarifa general 
de 20 euros per a residents i d’una de 
reduïda, de 12 euros per a un seguit de 
col·lectius, per gaudir tot l’estiu de les 
instal·lacions. També s’han portat a terme 
millores en la zona de descans, amb la 
instal·lació de gespa artificial i para-sols. 
Ja podeu adquirir telemàticament, al 
web municipal, els abonaments i les 
entrades de la piscina, tant en el cas dels 
empadronats com en el cas dels visitants.

Nou sistema de regulació de la zona blava

 Des del passat dissabte 8 de juny, hi 
ha en funcionament un nou sistema de 
regulació de les zones blaves de Sant 
Andreu de Llavaneres i també del mètode 
d’atorgament del distintiu de resident. 

Al municipi s’estableixen quatre zones 
de regulació d’aparcament: zona A, 
aparcament de la platja; zona B, aparca-
ment de l’estació; zona C, aparcament 
del centre; i zona D, aparcament de 
Jaume Brutau.  

Les persones que disposin del distintiu 
podran aparcar gratuïtament a la zona 
platja i a la zona estació. La zona blava 
del centre serà de pagament i a l’espai 
d’aparcament del passeig de Jaume 
Brutau es mantindrà l’estacionament 
gratuït amb limitació horària, un màxim 
d’1,5 hores, que caldrà indicar amb 
disc horari.

El temps d’estacionament es controlarà 
en fraccions. La tarifa per l’aparcament 
d’un vehicle durant 15 minuts és de 0,35 
euros; de 30 minuts, de 0,55 euros; 
d’una hora, d’1,10 euros, i d’una hora 
i mitja, d’1,65 euros. A la platja s’aplica 
una tarifa exclusiva de 8 euros que dona 
dret a aparcar-hi tot el dia.

ZONA BLAVA A (PLATJA) 
Horari d’estiu

ZONA BLAVA B (ESTACIÓ) 
Horari d’estiu

 De l’1 de juny al 30 de setembre
 De dilluns a diumenge
 De 9 a 20 h, zona blava de pagament 

(excepte per a vehicles amb distintiu de 
resident). 

 De l’1 de juny al 30 de setembre
 De dilluns a diumenge
 De 9 a 20 h, zona blava de pagament 

(excepte per a vehicles amb distintiu de 
resident). 

El pagament de la zona blava es po-
drà fer amb el mòbil a través de l’app 
ElParking.

Consulteu els avantatges dels distintius 
d’estacionament de residents a Sant 
Andreu de Llavaneres al web municipal.
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Millora dels accessos a 
l’autopista

Estrenada la nova àrea de 
jocs infantils del parc del 
Primer d’Octubre

Instal·lació de pantalles 
informatives amb tecnologia 
LED

 A Llavaneres, els accessos a la C32, 
molt més transitats des de la gratuïtat 
de l’autopista, són ara més segurs. La 
Diputació de Barcelona ha portat a terme 
les accions de millora de la senyalització 
reclamades per l’Ajuntament. En aquest 
punt, hi ha pendent la construcció d’una 
rotonda; un projecte que tot just ara 
està en fase de redacció per part de la 
Generalitat de Catalunya.

 Les obres de remodelació de l’àrea de 
jocs infantils del parc del Primer d’Octubre 
es van enllestir a finals de juny i l’espai es 
va obrir al públic. Des de l’Ajuntament 
fem una crida perquè es respectin les 
instal·lacions i es gaudeixi al màxim de 
l’espai. Cal seguir la normativa d’ús per 
motius de seguretat i civisme. Un dels 
nous jocs està adaptat a persones amb 
mobilitat reduïda.

 A primers de juliol es van instal·lar les 
dues primeres pantalles informatives, que 
s’han ubicat a l’avinguda de Sant Andreu i 
a l’estació de Renfe. Properament se n’ins-
tal·larà una a la plaça de la Vila. En aquestes 
pantalles s’hi projecten cartells de les diver-
ses activitats que organitza l’Ajuntament i 
també se’n fa ressò dels serveis municipals. 
Entre les primeres activitats que s’hi van 
començar a difondre, hi ha els cartells de 
la Festa Major de La Minerva, la Nit Jove i 
el cicle ‘Nits a Massorrà’, així com serveis 
de l’Oficina de Consum o el Coworking 
Llavaneres. Les pantalles són exclusives per 
a activitats, fires i campanyes organitzades 
per l’Ajuntament de Llavaneres.

Tallers, activitats i jocs, música i 
vermut solidari al ‘Som de Barri, la 
Festa!’

Llavaneres revalida el 
Segell Infoparticipa

 El parc de Ca l’Alfaro va ser escenari, 
diumenge 16 de juny, d’una nova edició 
de la festa dels barris de Llavaneres, 
una trobada oberta a tots els veïns, en 
un ambient festiu. Durant tot el matí, 
l’alcalde i els regidors van atendre les 
peticions i els suggeriments dels par-
ticipants. També hi va haver tallers i 
activitats del procés participatiu ‘Som 
Accessibles’. Per amenitzar la jornada 
es va comptar amb la col·laboració de 
l’Escola Municipal de Música, es van 
oferir jocs i activitats per als infants i 
Llavaneres contra el Càncer va servir un 
vermut solidari. La recaptació s’invertirà 
en la investigació mèdica. A més, es 
van instal·lar punts informatius de les 
Olimpíades Populars, de la recollida porta 
a porta de residus i de la Regidoria de 
Participació Ciutadana i Barris.

 L’Ajuntament de Sant Andreu de 
Llavaneres ha aconseguit per cinquena 
vegada consecutiva el Segell Infoparticipa 
que atorga la Universitat Autònoma de 
Barcelona (UAB). L’avaluació del 2023 
ha tornat a lliurar el segell de qualitat 
i transparència informativa al web mu-
nicipal ajllavaneres.cat, que en aquesta 
ocasió compleix el 94% dels ítems. L’any 
2018, el consistori ja va rebre una menció 
amb el 87% dels compromisos exigits 
pels experts. L’any 2019 es va obtenir el 
primer Segell Infoparticipa, també amb 
el 94% dels objectius.

‘Som Accessibles’ es presenta en societat
La Regidoria de Participació Ciutadana 

va presentar el nou procés participatiu 
‘Som Accessibles’ en el marc de ‘Som de 
Barri, la Festa’. La presentació del projecte 
es va complementar amb dos itineraris 
participatius, per la vila, que van servir per 
detectar punts conflictius i per conversar 
sobre les dificultats d’accessibilitat del circuit 
a través de la vila.

3a edició de ‘Som de Barri’
Del 12 de setembre al 12 de desembre, 

es posarà en marxa la tercera edició del 
projecte de Participació Ciutadana ‘Som de 
Barri’. Després de ‘Som de Barri, la Festa’, 
tornen les trobades amb els veïns dels set 
barris de Llavaneres. Es faran els dijous a la 
tarda, de 18 a 20 hores. Seran entrevistes 
personalitzades de quinze minuts.
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tribuna 
política

tribuna política

Satisfets de la feina 
feta

 El 10 de juliol va entrar 
en vigor la modificació 
de crèdit del pressupost 
2024, en què es preveu 

la incorporació de romanents de l’any 
2023 (diners no gastats), que permetrà 
posar en marxa molts dels projectes que 
tenim previstos per a Llavaneres.

Hem encarregat un estudi del 
transport públic per adequar-lo a les 
necessitats actuals, que també inclou la 
implantació del Transport A la Demanda 
(TAD), un nou model de mobilitat que 
arribarà a tots els barris.

Hem treballat coordinats amb la 
Diputació de Barcelona per millorar la 
seguretat viària de la cruïlla de l’av. de 
Sant Andreu amb la sortida de l’auto-
pista i reduir la sinistralitat en un dels 
punts negres del municipi.

Continuem renovant la xarxa d’aigua 
municipal per evitar pèrdues en aquests 
greus moments de sequera.

Enguany, la temporada d’estiu de la 
platja s’estrena amb la instal·lació del 
nou mòdul de socorrisme i dels lavabos 
públics per oferir un millor servei als 
usuaris, així com d’unes papereres 
noves que recorden les antigues casetes 
de la platja. També estrenem l’abona-
ment de tota la temporada d’estiu de 
la piscina municipal per a empadro-
nats, per només 20€, i en millorem les 
instal·lacions amb gespa, ombrel·les i 
armariets als vestidors.

Darrerament, s’ha volgut generar 
incertesa en la ciutadania pel que fa al 
creixement urbanístic. Es vol fer creure 
que aquest govern construirà 800 habi-
tatges demà mateix i, afortunadament, 
el nostre POUM planifica un creixement: 
ordenat, esglaonat al llarg dels anys, per 
sectors i per fases. Fins que no s’acabi un 
projecte, no se’n començarà un altre.

I seguim!

@Alex Neira

@alex_neira79

Festa Major de la 
vergonya

 Quan rebreu aquest 
exemplar de la revista ja 
haurem celebrat la Festa 

Major de la Minerva, per tant, esperem 
que n’hagueu gaudit i que tot s’hagi po-
gut desenvolupar sense cap contratemps. 
A més, també volem aprofitar aquest 
espai per felicitar la Comissió Olímpica, 
que un cop més ha demostrat que es pot 
mantenir viu l’esperit olímpic des de la 
popularitat. Moltes gràcies per aquests 
40 anys de feina i esperem retrobar-vos el 
pròxim any olímpic.

Arribats a aquest punt, us podreu pre-
guntar: per a què feu servir aquest títol? 
Doncs la resposta és clara i rotunda. Els 
dos plens municipals anteriors a la Festa 
Major han sigut vergonyosos. De fet, de 
vergonya aliena. En el ple ordinari de juny 
tots els regidors de l’oposició vam presen-
tar una reprovació conjunta a les declara-
cions de la regidora Annabel Martínez. La 
regidora de Promoció Econòmica, Recur-
sos Humans i Igualtat (que no declara cap 
altra activitat laboral) deixava anar perles 
com: «Empecé a ver opciones de trabajo y 
ahora mismo soy regidora en el ayunta-
miento de mi pueblo. Tengo mucha más 
libertad horaria, lo puedo compaginar con 
mis hijos y emprendí mi propio negocio» i 
«conocí esta oportunidad de negocio que 
da más libertad, puedo ganar mucho más 
sin trabajar tanto». Que cadascú ho jutgi 
com cregui, però encara no ha dimitit.

A més del ple ordinari de juny, els grups 
de l’oposició vam forçar-ne un d’extra-
ordinari per debatre el model urbanístic 
de poble que volem per al futur, ja que 
el POUM caduca el març de 2025 i tenim 
l’opció de canviar tot allò que no ens 
agrada. El resultat: el Govern del PSC-
PP-ACORD en bloc va votar a favor de 
la construcció de més de 800 habitatges 
nous i innecessaris a Llavaneres a la zona 
marítima i l’antiga zona esportiva. El Go-
vern del totxo! Ben tornats al 2003!

@esquerrallavaneres

@ercllavaneres

@erc.llavaneres

Un any de feina 
incansable

 El govern municipal ha 
complert un any al capda-
vant de l’Ajuntament. Ha 
estat un any d’endreçar la 

casa, de dedicar-nos a les petites acci-
ons que busquen facilitar la vida diària 
dels veïns i de les veïnes del municipi. 
Un any d’un govern que destaca per 
l’estabilitat i la capacitat de treballar de 
forma transversal.

I en aquest any ja hem complert més 
de la meitat del nostre programa elec-
toral. Des del grup municipal del PP, ens 
hem centrat a garantir la seguretat ciu-
tadana, a impulsar la promoció econò-
mica i a prioritzar els temes relatius a la 
hisenda i a l’economia local. Els serveis a 
les persones són cabdals, per això hem 
esmerçat molts esforços en l’educació, 
el benestar social, la joventut, la salut 
pública i l’ocupació. 

I no ens podem oblidar la cultura, les 
festes i els esports, àrees que fomen-
ten la convivència al nostre poble i la 
cohesió social, així com la participació 
ciutadana. També cal destacar les 
accions impulsades en els àmbits de 
medi ambient, urbanisme i mobilitat i 
la millora de la seguretat viària de la vila.

Es tracta d’un treball de formiga, sen-
se estridències però incansable, i amb 
projectes de futur com el lliurament de 
51 habitatges de protecció oficial en 
règim de lloguer. A curt termini, també 
acabarem la nova zona esportiva i s’exe-
cutarà el trasllat de la Policia Local a La 
Bodega, per tal que el nostre cos de 
seguretat de proximitat estigui al centre 
del poble i el més accessible possible.

Sant Andreu de Llavaneres és la prio-
ritat del grup municipal del Partit Popu-
lar. Per això, dediquem tots els esforços 
a garantir una bona qualitat de vida als 
nostres veïns i veïnes, per facilitar-los 
el dia a dia i per fer de la nostra vila el 
millor lloc on viure.

@pp_llavaneres

Partit Popular - Sant Andreu de Llavaneres

www.alexneira.cat
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HI HA ALGUNA COSA MÉS 
ENLLÀ DE LA FOTO?

Cap a on vas, 
Llavaneres?

 Ja fa més d’un any des 
de la configuració del nou 
govern municipal i, més 
enllà d’una rentada de cara, 

el poble segueix com sempre. Però el que 
més ens preocupa és la manca de liderat-
ge i la deriva que està prenent el tripartit 
del PSC-PP i Acord. No veiem que hi hagi 
un model de poble clar i definit. El “qui 
dia passa, any empeny” no és manera de 
governar, i la manca de planificació i de 
rumb és cada dia més evident.

Seguim tenint la zona esportiva sense 
acabar, la reforma del barri de l’Ametllare-
da estancada, la Casa de Cultura Mas-
sorrà sense cap ús, l’espai de Labandària, 
l’antiga zona esportiva o el projecte tan 
necessari del teatre municipal sense pers-
pectiva. I si tot això no fos prou, l’alcalde 
té la intenció de comprar l’antic edifici de 
La Bodega per posar una nova prefectura 
de la Policia Local, cosa que ens podria 
costar entre 1,5 i 2 milions d’euros. 
Aquesta és la inversió prioritària que ne-
cessitem? Per què no centrem els esforços 
a acabar (i acabar bé) tot el que tenim 
pendent? En fi, maneres de gestionar...

Per altra banda, l’oposició va forçar un 
ple extraordinari per modificar el POUM i 
evitar la construcció de més de 800 habi-
tatges nous a Llavaneres, però el govern 
hi va votar en contra. També hem dema-
nat, conjuntament amb tota l’oposició, la 
dimissió de la regidora del PSC Annabel 
Martínez, per declarar en un vídeo que ser 
regidora li ha donat l’oportunitat de tenir 
més temps, de treballar menys i de cobrar 
més, unes afirmacions inacceptables.

A Junts per Llavaneres continuarem 
defensant un model de poble basat en 
l’escolta activa a la ciutadania, la planifi-
cació de les polítiques i el bon govern. Ens 
comprometem a continuar treballant per 
un Llavaneres pròsper, sostenible i amb els 
serveis que necessitem.

 Fa temps que em pre-
gunto en quina direcció 
anem com a poble. Mentre 
uns intenten tirar del carro 

des de l’associacionisme, amb propos-
tes culturals, esportives o d’oci alter-
natiu per omplir de vida i d’activitats 
Llavaneres, altres semblen endormiscats 
mirant-se el melic i pensant com poder 
gastar els diners públics de la forma 
més mediàtica per poder captar encara 
més uns vots buits que de poc serveixen 
per anar avançant cap a un futur cada 
cop més incert.

El principal debat polític que s’hauria 
de produir, el que ha de decidir el futur 
del nostre municipi, ha quedat segrestat 
per un autoritarisme somrient que a tot 
diu que sí (de portes enfora) i a tot diu 
que no (de portes endins).

Alguns ens sentim orfes d’aquest 
debat necessari per tirar endavant el 
nostre futur. Fa poc més d’un any tot-
hom reclamava més serveis, més neteja, 
més espais verds, menys ciment... Ara ja 
no es pot parlar de tot això; ara només 
podem riure les gràcies i donar copets a 
l’espatlla, si no, encara estàs mal vist. Ja 
no es poden tenir ideals, ja no els pots 
defensar sense caure en els insults i en 
el menyspreu d’aquells que no en tenen 
i que pensen que les coses s’arreglaran 
soles perquè mai no han tingut la ne-
cessitat de preocupar-se per res, només 
per ells mateixos.

Per això em pregunto: Cap a on vas, 
Llavaneres? Necessito saber-ho, neces-
sito poder debatre amb tothom totes 
les idees i propostes que puguin sorgir 
(m’agradin o no) perquè d’això tracta la 
política, de poder compartir i confrontar 
idees, d’arribar a consensos i de decidir 
democràticament el camí que volem 
construir. De qualsevol altra forma de 
fer no se’n pot dir democràcia.

Ens trobarem pel camí!

@juntsperllavaneres @MovemLlavaneres

@LlavaneresMovem

@MovemLlavaneres@juntsperllavaneres

@JuntsLlavaneres
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Un any treballant

 Tornem passades les elec-
cions europees i les catala-
nes, a estar a l’expectativa de 
com es configura el govern 

de la Generalitat, de difícil predicció.  
A casa nostra, a Llavaneres, diferents 

grups de l’oposició ja han començat  les 
maniobres per desgastar el govern i han 
forçat la celebració d’un ple extraordinari 
innecessari per posicionar l’ideari que el 
POUM s’ha de modificar, tot reclamant la 
desclassificació de dos sectors a desenvo-
lupar. Cal recordar que aquesta proposta 
ja es va presentar l’any 2022 pels regidors 
de Junts i d’Acord, els Srs. Giralt i Rubal. 
En aquell moment van votar-hi en contra 
els nou regidors d’ERC i va abstenir-s’hi el 
regidor de Movem, el Sr. Casado.

Acord per Llavaneres, fidel al seu pro-
grama, va demanar valentia a la resta de 
grups per recordar que no són dos, sinó 
tres, els sectors a desclassificar per evitar 
un creixement massiu i va manifestar que, 
en el cas d’una moció en aquest sentit, 
votaríem a favor. Aquí queda la proposta! 

Intentar vendre la idea de la vertebració 
mar/muntanya del sector de la Riera, per 
deixar construir-hi 600 habitatges i que el 
sector es converteixi en una nova barriada 
de 1.800 habitants nous, per part d’ERC, 
JUNTS i MOVEM no obeeix ni és coherent 
amb  interessos que defensaven en aquest 
Ple, parlant de gentrificació, d’estrès hídric 
i de salvació de la plana agrícola.

Anant a qüestions del dia a dia, des de 
les regidories d’Acord, Aigües Municipals 
i Obres Públiques, us informem que la 
rehabilitació del dipòsit de La Fornaca s’ha 
acabat. La substitució de la canonada, 
des de la Masia fins al centre del poble 
pels dos costats de la riera, segurament ja 
s’haurà acabat quan llegiu aquest article.

Gràcies a dues subvencions rebudes de 
l’ACA i de la Diputació de Barcelona, de 
més de 600.000 €, al setembre comen-
çarem a sectoritzar i a digitalitzar la xarxa. 
Us n’informarem a la revista següent.

@acordperllavaneres

@acordperllavaneres
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Sous, ous i loctite

Recomanacions per protegir-vos del sol

ORIOL GIRALT - REGIDOR NO ADSCRIT

 No havia vist una unanimitat tan gran 
entre l’oposició com la que s’ha mostrat 
en el cas de la regidora Annabel Martínez. 
He de confessar la meva perplexitat pel 
fet que encara no hagi dimitit i un error 
de l’alcalde que no l’hagi rellevat de les 
seves funcions. Com a regidor, crec poder 
afirmar que, quan ens presentem a les 
eleccions, ho fem per convicció i principis; 
però aquest no és el cas de Martínez.

La regidora Martínez va picar la porta 
de diverses candidatures fins que va tro-
bar la que li oferia un lloc per sortir esco-
llida i, si guanyaven o entraven a govern 
tenir, durant els quatre anys de mandat, el 
tema econòmic personal solucionat.

Per a ella, anar a llistes era una opor-
tunitat laboral; el partit polític en què 
ho fes no importava; ella buscava un 
sou (44.000 € bruts pel 70% de jornada 
laboral), i temps lliure, que viu des de 
l’abundància i que pot dedicar-se als fills i 
a engegar negocis privats, ara ja no com 
una “treballadora o empresària esclava”. 
Ara ens diu que tot això ha quedat enrere 
gràcies a ser regidora.

Sols puc qualificar la situació com a 
indecent, gairebé pornogràfica, política-
ment parlant, i el pitjor de tot fou que, 
davant la moció de reprovació presentada, 
la regidora es va justificar dient-nos que 
no ho havíem entès, llegint un document 
preparat prèviament, abans d’escoltar els 
arguments de l’oposició. Vaja, deu pensar 
que som limitats!

Per si no n’hi havia prou, el paper 
“galdós” dels socis de govern, PP i molt 
especialment Acord votant contra la 
reprovació, ha acabat de confirmar que 
aquest govern teixit d’aliances estranyes 
té quelcom molt potent que els uneix, un 
Loctite granític: sous! En altres circums-
tàncies el regidor d’Acord dient allò de 
FINS ALS OUS AMB ELS SOUS! Però ara 
resulta que els SOUS són els seus.

Correu electrònic: giraltgo@ajllavaneres.cat

WhatsApp al telèfon 667.16.28.94
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 Com cada any, amb l’arribada de la calor, des de l’Atenció Primària Metro-
politana Nord de l’Institut Català de la Salut, es posa el focus en la prevenció 
i en la conscienciació per minimitzar els efectes negatius que puguin causar 
les altes temperatures o les onades de calor: deshidratació, cops de calor, 
exposició al sol, cremades solars, etc.

En línia amb la campanya llançada pel Departament de Salut, i que porta 
per títol ‘Més llesta que la calor’, destaquen 6 grans consells:

 Dels sis grans consells, són especialment importants la recomanació de beure 
aigua sovint i la d’evitar sortir a l’exterior durant les hores de més xafogor. 
Així mateix, és molt important tenir cura d’infants i de familiars vulnerables 
o en edat avançada (a partir de 75 anys). Es recomana recordar-los que han 
de mantenir-se hidratats en tot moment, romandre en espais frescos o clima-
titzats i evitar l’exposició directa al sol durant les hores de més calor. Aquests 
consells també són dirigits a les embarassades o les persones que treballin a 
l’aire lliure. Beure aigua és fonamental.  

Utilitzeu un filtre solar amb factor de 
protecció a les radiacions A i B elevat 
(superior a 20).

Apliqueu-lo sobre la pell ben seca per 
tot el cos i en quantitat suficient, uns 20 
minuts abans de l’exposició al sol, sense 
oblidar les orelles, el nas i els llavis.

A l’estiu, protegeix-te 
de la calor

Beu aigua sovint, 
encara que no 
tinguis set

Tingues cura 
dels infants i de 
la gent gran

Evita sortir a 
l’exterior durant 
les hores de 
màxima calor

Porta roba 
lleugera i 
gorra o barret

Roman en espais 
climatitzats

Aplica’t 
protector 
solar

l’ajuntament informa

CAP SANT ANDREU DE LLAVANERES - MANOLI MARCO
Passeig de Jaume Brutau, 2 • Tel.: 93 792 87 07
Horari: de dilluns a divendres de 8 a 20 hores; dissabtes de 8 a 17 hores.
Fora d’aquests horaris, truqueu al 061 i us indicaran a on dirigir-vos.



entrevista

Lluís Bassat 
publicista i col·leccionista d’art

“Mentre Llavaneres vulgui, pensem 
continuar fent exposicions al Museu”

Lluís Bassat (1941, Barcelona), està considerat el millor publicista espanyol i iberoamericà del segle XX. És doctor 
Honoris Causa per la Universitat Europea de Madrid i la Universitat de Vic - Universitat Central de Catalunya. 
Està casat amb Carmen Orellana. Tenen quatre fills i onze nets. Relacionat amb Llavaneres des del 1972 els 
caps de setmana i com a estiuejant, hi resideix des del 2001. Practica el ciclisme de carretera per la comarca 
del Maresme. Ha estat el pregoner de la Festa Major de La Minerva. 

 Com va rebre l’encàrrec de fer 
el pregó de la Festa Major de La 
Minerva d’aquest any? 

Amb moltíssima il·lusió. 

 Té algun record especial de les 
festes majors d’estiu de Llavaneres?

Sí, l’alegria de la gent i les actuacions 
de persones del poble, a les quals conec 
bé i que podrien ser actors professionals. 

 Què és el que més li agrada de 
viure al Maresme?

La seva gent, el clima, la muntanya 
i el mar i el recorregut que faig des de 
la carretera de Mata, anada i tornada, 
fins a Sant Cebrià.

 Com ha viscut l’evolució del 
poble?

Molt bé. No em molesta que creixi 
perquè això ens dona més serveis 
i, per què no, també nous amics. 

 Què li agradaria que passés 
a Llavaneres els pròxims anys? 

Això ho explico amb detall al 
meu pregó. 

 Com a publicista, quin és el 
moment més important de la 
seva trajectòria professional?

Sens dubte, quan vam crear i 
produir les cerimònies olímpiques 
i paralímpiques de Barcelona’92.

 Quines campanyes publicità-
ries considera que han marcat 
un abans i un després en la seva 
carrera?

Des de la Generalitat de Catalu-

nya, com: ‘Som 6 milions’, ‘La feina ben 
feta no té fronteres’, ‘Barrejar alcohol i 
benzina mata’ i la campanya de Johan 
Cruyff contra el tabac. 

 La publicitat és art?
Sí, és art, però també ciència. S’han 

de conèixer molt bé la psicologia de 
l’ésser humà, la sociologia dels països, 
les audiències dels mitjans i les relacions 
humanes amb el teu equip i els equips 
dels clients. 

 Com neix la seva gran passió pel 
col·leccionisme d’art i com es con-
creta en la creació de la Fundació 
Carmen&Lluís Bassat?

Ja de petit anava amb els meus pares 
a veure galeries d’art i museus, cosa 
que vaig continuar fent quan ens vam 
prometre amb la Carmen. Al cap de 
poc temps de casar-nos, vam comprar 
el primer quadre pagant mil pessetes 
al mes (6 euros) durant sis mesos. L’any 
73 vam comprar un 35% de la Galeria 
Adrià de Barcelona i allà vaig conèixer 
molts dels artistes que integren avui la 

nostra col·lecció. 

 Quins reptes té la Fundació?
Ajudar les persones més necessita-

des i promoure l’art contemporani 
català i espanyol arreu. 

 Fins al 18 d’agost, al Museu 
de Llavaneres, hi podem trobar 
una exposició de pintura de la 
Col·lecció Bassat. Ja fa uns quants 
anys que hi col·laboreu, amb el 

Museu… Us plantegeu ampliar 
aquesta col·laboració en el futur? 

Teniu algun projecte al cap?
Sí. Mentre Llavaneres vulgui, pensem 

continuar fent exposicions al Museu i, 
tan aviat com se’n concreti l’ampliació, 
tenim previst fer-hi algunes donacions, 
bàsicament de pintures i d’escultures 
catalanes. 


